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Inleiding
Periodiek wordt uw raad bericht over de laatste stand van zaken betreffende de opvang van 
vluchtelingen. Doel is dat u hiermee wordt geïnformeerd over de genomen acties in deze crisis. 

Kernboodschap

Uitbreiding opvang Groot Stokkert
In de vorige memo ari hebben wij aangekondigd de opvangcapaciteit in Groot Stokkert uit te 
breiden met 40 extra opvangplekken. Deze uitbreiding vindt plaats in het hotelgedeelte. 
In eerste instantie was het streven om de uitbreiding per 1 november jl. in te laten gaan. De 
herstelwerkzaamheden van het ketelhuis namen evenwel meer tijd in beslag. 
Op 1 december a.s. zal ik als onderdeel van het welkomstcomité de eerste nieuwe inwoners 
ontvangen. 

Landelijk beeld
Bovengenoemde uitbreiding verhoudt zich prima met de regionale behoefte aan extra 
opvangplekken. Binnen de VNOG zien we dat bestaande, tijdelijke opvanglocaties aflopen zodat de 
druk op nieuwe locaties toeneemt. 
Ook zien we dat landelijk rekening wordt gehouden met een forse toename van het aantal 
ontheemden in het komende kalenderjaar. Ongetwijfeld zal deze verwachting extra druk zetten op 
de veiligheidsregio’s om nog meer opvanglocaties te creëren. 

Kerstattentie vrijwilligers
De tijd raast voort. Voor we het weten leven we alweer naar de Kerst toe. Een periode ook om terug 
te blikken en waardering uit te spreken. Daarom willen wij alle vrijwilligers, die op Groot Stokkert 
actief zijn, als bescheiden blijk van waardering een kerstattentie aanbieden. Behalve deze 
vrijwilligers, willen wij ook de vrijwilligers van Stichting Vluchtelingenwerk niet vergeten. Ook voor 
hun (jarenlange) inzet bestaat grote waardering, zodat deze kerstattentie hen evenzeer toekomt.

Afloop coronapandemie
Sinds maart 2020 hebben we te maken met een coronacrisis. Zoals u bekend hebben we sindsdien 
een crisisorganisatie ingericht met de burgemeester als opperbevelhebber. Uw raad hebben we 
periodiek via memo ari’s op de hoogte gehouden over het verloop van deze crisis. 
In de landelijke media verschijnen steeds meer berichten over de afloop van de coronapandemie. 
Zodra dit feitelijk het geval is, zullen wij ook onze coronacrisisorganisatie formeel opheffen en kan ik 
aan uw raad verantwoording afleggen. 
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